
PROTOKÓŁ NR 5806/2006 

z posiedzenia Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 
Gdańska, które odbyło się dniu 30 sierpnia 2006 r. o 
godz. 15:00 w sali 003 Nowego Ratusza w Gdańsku. 

W punkcie 1 odbyło się posiedzenie wspólne z Komisją 
Doraźną do prac na Wieloletnim Planem Inwestycyjnym 
Miasta Gdańska. 

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na  stan  7  członków  komisji,  w  posiedzeniu 
uczestniczyło  7  czyli  było  quorum  do  podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny  Marek  Bumblis  – 
przewodniczący Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 
Gdańska  oraz  przewodniczący  Komisji  Doraźnej  do  prac 
nad  Wieloletnim  Planem  Inwestycyjnym  Miasta  Gdańska, 
który  po  powitaniu  zaproszonych  gości  i  radnych  – 
zaproponował porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska  w  sprawie  zmiany  Planu  Inwestycyjnego 
miasta Gdańska na lata 20062010 – druk nr 1998. 

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia  budżetu  miasta  Gdańska  na  rok  2006  – 
druk nr 1982 z autopoprawką. 

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu 
długoterminowego  w  Europejskim  Banku 
Inwestycyjnym – druk nr 1976. 

4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska  w  sprawie  przyjęcia  programu  rozwoju 
komunikacji rowerowej na obszarze miasta Gdańska 
w  ramach  projektu  PN.  „Rozwój  Komunikacji
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Rowerowej  Aglomeracji  Trójmiejskiej  w  latach 
20072013”  oraz  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 
wspólnego  wraz  z  gminą  miasta  Sopotu  i  gminą 
miasta  Gdyni  przygotowania  i  realizacji  tego 
projektu – druk nr 1961. 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

Porządek przyjęto: 
Komisja Turystyki i Sportu RMG   jednogłośnie – 4 
głosami za. 
Komisja  Doraźna  do  prac  nad  Wieloletnim  Planem 
Inwestycyjnym Miasta Gdańska RMG – jednogłośnie – 4 
głosami za. 

PUNKT – 1 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
sprawie zmiany Planu Inwestycyjnego miasta Gdańska na 
lata 20062010 – druk nr 1998. 

Pani Izabela Kuś – Wydział Programów Rozwojowych UM w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Pani  Grażyna  Pilarczyk  –  dyrektor  Parku  Kulturowego 
Fortyfikacji Miejskich „Twierdza Gdańsk” 
Przedstawiła  projekt  uchwały  w  zakresie  działań 
związanych  z  Parkiem  Kulturowym  Fortyfikacji 
Miejskich „Twierdza Gdańsk”. 

Komisja,  po  wysłuchaniu  informacji  i  wyjaśnień 
złożonych  przez  pana  Marcina  Szpaka  –  zastępcę 
prezydenta  Gdańska,  przystąpiła  do  głosowania  nad 
projektem.
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USTALENIA KOMISJI 

• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta 

Gdańska  po  wysłuchaniu  pani  Izabeli  Kuś  – 

p.o.  kierownik  Referatu  Planowania  Wydziału 

Programów  Rozwojowych  Urzędu  Miejskiego  w 

Gdańsku,  pani  Grażyny  Pilarczykdyrektor 

Parku  Kulturowego  Fortyfikacji  Miejskich 

„Twierdza Gdańsk” – 7 głosami za – pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Opinia  Nr  5806/116/10/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

• Komisja  Doraźna  do  prac  nad  Wieloletnim 

Planem  Inwestycyjnym  Miasta  Gdańska  Rady 

Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pani  Izabeli 

Kuś  –  p.o.  kierownik  Referatu  Planowania 

Wydziału  Programów  Rozwojowych  Urzędu 

Miejskiego w Gdańsku, pani Grażyny Pilarczyk 

dyrektor  Parku  Kulturowego  Fortyfikacji 

Miejskich  „Twierdza  Gdańsk”  –  4  głosami  za, 

przy  2  wstrzymujących  się  –  pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Koniec wspólnej części posiedzenia
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PUNKT – 2 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu 
miasta  Gdańska  na  rok  2006  –  druk  nr  1982  z 
autopoprawką. 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawił  projekt  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
zakresie działania komisji. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Składam  formalny  wniosekzapytanie  do  prezydenta 
miasta  Gdańska  –  jak  zostały  wykorzystane  środki  na 
te skutery dla Policji. 

Radny Aleksander Żubrys – członek komisji 
Proponuję,  żebyśmy  spytali  się  o  wszystkie  środki 
finansowe jakie były przeznaczone dla Policji. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Dobrze. Wniosek – jak zostały wykorzystane środki dla 
Policji, w tym na środki transportu (skutery). 
Kto z państwa jest za tak sformułowanym wnioskiem do 
prezydenta, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
Dziękuję, jednogłośnie. 

Ponieważ  nie  było  więcej  głosów  w  dyskusji  – 
przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

USTALENIA KOMISJI 

• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta 

Gdańska  po  wysłuchaniu  pana  Włodzimierza 

Pietrzaka  –  Skarbnika  Miasta  Gdańska  –  6 

głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała
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przedstawiony  projekt  uchwały  wraz  z 

autopoprawką. 

Opinia  Nr  5806/117/11/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta 
Gdańska  wnosi  do    Pana  Prezydenta  o 
przedstawienie  wykorzystania  środków 
finansowych  dla  Policji,  w  tym  na  środki 
transportowe. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Wniosek  Nr  5806/104/14/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

PUNKT – 3 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w 
Europejskim Banku Inwestycyjnym – druk nr 1976. 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę  państwa,  chciałem  to  trochę  omówić,  bo  na 
Komisji Budżetowej było sporo pytań. 
Pytanie  brzmiało  tak:  czy  nam  się  ten  kredyt  opłaca 
czy  nie,  co  my  będziemy  mięli  z  tego  że  ten  kredyt 
weźmiemy? 
I to musze publicznie, do protokołu powiedzieć, od 3 
lat  nie  wzięliśmy  kredytu,  w  związku  z  tym  my  nie 
wiemy  jakie  dzisiaj  są  warunki  kredytowe  dla  miasta 
Gdańska.  Bo  warunki  dla  każdego  miasta  są  inne. 
Natomiast,  robiliśmy  rozeznanie  po  zaprzyjaźnionych 
miastach  o  podobnej  wielkości:  Łódź,  Poznań, 
Bydgoszcz, rozmawialiśmy z kolegami jakie są dla nich 
warunki  kredytowe  dla  tej  wielkości  miast,  dla 
kredytów  inwestycyjnych.  Zostało  przyjęte  założenie, 
żeby  wyliczyć  efektywność  tego  kredytu  następująco  – 
że kredyt oczywiście jest na określoną ilość lat jak
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w  uchwale,  marża  0,3,  bez  prowizji.  Co  jest  ważne. 
Przyjęliśmy  do  tego,  co  nam  dało  warunki  kredytowe 
EBI  i  różnica  ilość  lat…bo  EBI  daje  jakie  warunki 
kredytowe? Kredyt bez marży, bez prowizji, wibor –12 
punktów  procentowych,  gdzie  proszę  państwa  to  jest 
0,12.  W  związku  z  tym,  na  dzień  dzisiejszy 
przyjmując, za 2 miesiące może być inna kwota, za pół 
roku  może  być  jeszcze  inna  kwota  –  różnica  na  plus 
wynosi prawie 7 200 000 zł  biorąc kredyt z EBI. 
Jakie  są  jeszcze  zalety  kredytu  z  EBI.  Mianowicie 
takie,  że  my  po  raz  pierwszy  –  zawsze  zaciągaliśmy 
kredyt na inwestycje na globalną kwotę – tutaj po raz 
pierwszy musimy pokazać EBI, które inwestycje będą z 
tego kredytu realizowane, pakiet tych inwestycji. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Z czego to wynika? Z prawa? 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
to  wynika  z  prawa  EBI.  My,  jako  Polska  jesteśmy 
współwłaścicielem  tego  banku.  To  jest  bank  UE, 
inwestycyjny.  Powołany  właśnie  do  tego,  żeby 
realizować  zadania  inwestycyjne  UE,  i  te  zadania  są 
monitorowane przez EBI – czyli eksperci techniczni po 
udzieleniu  tego  kredytu  robią  audyt.  To  jest  też 
ważne  dla  radnych  –  że  jak  będzie  inwestycja 
realizowana  to  eksperci  techniczni  przyjeżdżają  do 
Gdańska  i  będą  sprawdzali  stopień  realizacji  i 
zaangażowania kredytu i wykorzystania tego kredytu. I 
też jest dodatkowe źródło kontroli – dla mieszkańców, 
dla radnych, prawda? 
Następna  informacja  jest  taka,  że  jeżeli  miasto  ma 
podpisaną  umowę  na  kredyt  z  UE,  z  EBI,  a  nie  jest 
przyjęty przez Rząd Polski – bo tak się może zdarzyć, 
że  miasto  aplikuje  a  z  różnych  przyczyn  projekt  nie 
znajduje się w projekcie rządowym – to tutaj mamy nad 
sobą  „parasol”  UE,  że  korzystamy  z  ich  źródeł 
finansowania.  Taki  projekt,  bo  jest  sprawdzony  przez 
nich,  ma  priorytet  w  przyjęciu  wniosku  Rządu 
Polskiego, jako całego. 
Jeszcze  jedna  informacja,  jeszcze  tylko  4  duże 
miasta, razem z nami, nie podpisały kontraktu z EBI. 
Ma  Szczecin,  ma  Kraków,  ma  Poznań,  ma  Wrocław,  ma 
Bydgoszcz.  Kredyt  ten  jest  kredytem,  który  umieszcza
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nas na liście korzystających z usług tego banku – tez 
w  pewien  sposób  wpływa  to  na  reiting  Gdańska, 
korzystając  potem  z  tych  pieniędzy.  Aplikujemy 
absolutnie o zamienienie Banku Krajowego komercyjnego 
na kredyt w EBI. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Czy są pytania? 
Jeżeli nie ma, to wnioskuję o przyjęcie druku. 
Kto  z  państwa  jest  za,  kto  przeciw,  kto  się 
wstrzymał? 
Dziękuję. Uchwała uzyskała pozytywną opinię. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gdańska po 

wysłuchaniu  pana  Włodzimierza  Pietrzaka  –  Skarbnika 

Miasta  Gdańska  –  7  głosami  za  –  pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Opinia  Nr  5806/118/12/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

PUNKT – 4 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
sprawie  przyjęcia  programu  rozwoju  komunikacji 
rowerowej  na  obszarze  miasta  Gdańska  w  ramach 
projektu  PN.  „Rozwój  Komunikacji  Rowerowej 
Aglomeracji  Trójmiejskiej  w  latach  20072013”  oraz 
wyrażenia  woli  przystąpienia  do  wspólnego  wraz  z 
gminą  miasta  Sopotu  i  gminą  miasta  Gdyni 
przygotowania  i  realizacji  tego  projektu  –  druk  nr 
1961. 

Pan  Antoni  Szczyt  –  zastępca  dyrektora  Wydziału 
Gospodarki Komunalnej UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Radna Małgorzata Chmiel 
Przez kogo są wytyczane ścieżki.
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Pan  Antoni  Szczyt  –  zastępca  dyrektora  WGK  UM  w 
Gdańsku 
Pani  radna,  jest  powołany  specjalny  zespół,  który 
bierze pod uwagę wszystkie sugestie i mieszkańców , i 
radnych. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Złożyłam u państwa swoje propozycje, chodzi o to żeby 
to  dopisać  do  uchwały,  konkretnie  o  co  chodzi  –  bo 
wtedy  to  ma  sens.  Natomiast,  w  dzień  dzisiejszy 
budowanie  samych  tras  czy  dróg  rowerowych  bez 
infrastruktury  mija  się  z  celem.  Bo  ludzie  będą 
chodzić po mieście na plecach z rowerami. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Propozycją  naszej  komisji  jest  dopisek  „wraz  z 
infrastrukturą towarzyszącą”. 

Radna Elżbieta GrabarekBartoszewicz 
Po prostu odrzuciliście moje propozycje. 
W 1999 r. prosiłam już o wiaty rowerowe – proszę mi 
powiedzieć, gdzie one powstały. 

Przewodniczący Marek Bumblis 
Co proponujecie zrobić proceduralnie? 

Radny Janusz Kasprowicz 
W  propozycji  komisji  wszystkie  proponowane  przez 
radną  Grabarek  poprawki  zostały  uwzględnione  –  to 
sformułowanie  zawiera  wg  mnie  wszystko  o  co  pani 
radna wnosi.  Rzeczywiście kolega ma rację, że jeżeli 
ten wniosek złożymy formalnie, to ja rozumiem tak, że 
komisja  nie  odrzuciła  tych  wniosków  ze  względów 
merytorycznych  tylko  proceduralnych.  Ponieważ  temat 
tej  uchwały  nie  dotyczy  szczegółu  rozwiązania  sieci 
ścieżek  rowerowych.  Komisja  na  pewno  zadba  aby  te 
punkty  wprowadzić  w  program  budowy  ścieżek, 
konstrukcji tych ścieżek. 

Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji 
To trzeba po prostu dopracować…
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Przewodniczący Marek Bumblis 
…czyli  odstępujemy  od  opiniowania  tych  wniosków  do 
uchwały  jakie  zgłosiła  radna  GrabarekBartoszewicz  – 
z uwagi na zaproponowany inny sposób konsumpcji uwag 
pani GrabarekBartoszewicz do druku 1961. 
Kto jest za tak przyjętym projektem? 

USTALENIA KOMISJI 

• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta 
Gdańska po wysłuchaniu pana Antoniego Szczyta 
–  zastępcy  dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej  Urzędu  Miejskiego  w  Gdańsku  –  7 
głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała 
przedstawiony  projekt  uchwały  wraz  z 
następującą uwagą: 

W  §1  punkcie  1,  po  słowach  „komunikacji 
rowerowej”  dopisać:  „wraz  z  infrastrukturą 
techniczną oraz urządzeniami towarzyszącymi”. 

Opinia  Nr  5806/119/13/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

• Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta 
Gdańska  wnosi  do    Pana  Prezydenta,  żeby  w 
realizacji  powyższej  uchwały  zostały 
uwzględnione nast. uwagi: 

w §1 dopisuje się: 

punkt 4: 
„Budowa  strzeżonych  parkingów  rowerowych  (w 
obrębie  dworców  kolejowych,  ważnych 
instytucji publicznych, plaż). 

punkt 5: 
„Budowa  strzeżonych  wiat  rowerowych  przy 
wszystkich  szkołach  gimnazjalnych  i 
ponadgimnazjalnych”.
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Punkt 6: 
„Budowa  zjazdów  dla  rowerów  we  wszystkich 
tunelach podziemnych i naziemnych” 

Punkt 7: 
„Prawidłowe  oznakowanie  skrzyżowań,  z 
informacją  o  pierwszeństwie  rowerzystów  (np. 
umieszczenie  przy  zielonej  strzałce  dla 
kierowcy  widocznej  tabliczki  „uwaga 
rowerzysta”). 

Punkt 7: 
„Prawidłowe  oznakowanie  tras  rowerowych  na 
całym  obszarze  miasta,  z  uwzględnieniem 
kierunków jazdy i odległości w km”. 

Punkt 8: 
„Ustawienie  planów  tras  rowerowych  w 
kluczowych miejscach Gdańska”. 

Punkt 9: 
„Publikowanie  i  rozpowszechnianie  informacji 
o  trasach  rowerowych  komunikacyjnych  i 
rekreacyjnych  (z  uwzględnieniem  tras  na 
terenie  Trójmiejskiego  Parku  Krajobrazowego) 
we wszystkich informacjach turystycznych”. 

Punkt 10: 
„Kontynuacja  obniżania  krawężników 
chodnikowych przy przejściach dla pieszych”. 

Punkt 11: 
„Prawo  do  bezpłatnego  przewozu  rowerów 
wyznaczonymi  środkami  komunikacji  miejskiej 
(niskopodłogowe autobusy i tramwaje) oraz ich 
oznakowanie”. 

Punkt 12: 
„Budowa systemu wypożyczalni rowerowych”. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 7 głosami za.
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Wniosek  Nr  5806/105/15/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

PUNKT –5 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

• Wniosek  wiceprzewodniczącego  Mirosława 
Zdanowicza dot. wycofania projektu  uchwały Rady 
Miasta Gdańska  w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu  zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz, 
rejon ulic Wita Stwosza i Alei  Grunwaldzkiej   
druk nr  1980 z porządku obrad sesji Rady Miasta 
Gdańska w dniu 31 sierpnia 2006 r. 

USTALENIA KOMISJI 

Na  wniosek  radnego  Mirosława  Zdanowicza,  Komisja 
Turystyki i Sportu Rady Miasta Gdańska wnosi do  Pana 
Prezydenta  o  wycofanie  druku  1980  z  porządku  obrad 
sesji Rady Miasta Gdańska w dniu 31 sierpnia 2006 r. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 7 głosami za. 
Wniosek  Nr  5806/106/16/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

• Wniosek  dot.  realizacji  zatwierdzonych  placów 
zabaw. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi do  Pana Prezydenta zapytanie, na jakim etapie 
jest  realizacja  placów  zabaw,  zaplanowanych  w 
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym na rok 2006. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 7 głosami za. 

Wniosek  Nr  5806/107/17/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu.
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• Wniosek radnego Grzegorza Sielatyckiego dot. GOKF 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi do  Pana Prezydenta o wykonanie remontu szatni 
i  natrysków  w  obiekcie  Gdańskiego  Ośrodka  Kultury 
fizycznej. 

Stan  bazy  nie  spełnia  wymogów  sanitarno 
higienicznych.  Występuje  zagrożenie  porażenia 
elektrycznego. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Wniosek  Nr  5806/108/18/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

• Wniosek  radnej  Elżbiety  GrabarekBartoszewicz 
dot. budowy sztucznego lodowiska w Gdańsku 

• Wniosek  radnego  Aleksandra  Żubrysa  dot.  bieżącej 
informacji o stanie stadionów. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi  do    Pana  Prezydenta  o  udzielenie  bieżącej 
informacji  na  temat  przygotowań  do  realizacji 
stadionu  lekkoatletycznego  przy  ul.  Grunwaldzkiej 
oraz części lekkoatletycznej na stadionie Lechii. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Wniosek  Nr  5806/109/19/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu.
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• Wniosekzapytanie radnej Agnieszki Pomaskiej dot. 
ścieżki rowerowej na Błędniku. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi  do    Pana  Prezydenta  zapytanie,  czy  będzie 
ścieżka rowerowa na Błędniku. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Wniosek  Nr  5806/110/20/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

• Pismo  Jerzego  Fryzowskiego  w  spr.  zabezpieczenia 
środków finansowych w budżecie na rok 2007. 

USTALENIA KOMISJI 

  Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi  do    Pana  Prezydenta  zapytanie,  czy  wnioski 
ujęte w piśmie pana Jerzego Fryzowskiego są objęte 
procedurą Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Wniosek  Nr  5806/111/21/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

  Pismo  do  Rady  Dzielnicy  Krakowiec  Górki 
Zachodnie.
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• Pismo Bussiness Travel z dnia 24 lipca 2006 r. w 
spr. wykupienia ulgi w przejazdach ZKM. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gdańska  
6 głosami za  opiniuje pozytywnie pismo pani Haliny 
Hołowskiej  –  właściciel  Business  Travel  Gdańsk, 
zapytując  Pana  Prezydenta  czy  jest  możliwa  jego 
realizacja. 

Opinia  Nr  5806/120/14/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

• Pismo  w  spr.  placu  zabaw  przy  ul.  Bohomolca  w 
GdańskuWrzeszczu. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi do  Pana Prezydenta o zaopiniowanie wystąpienia 
mieszkańców. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Wniosek  Nr  5806/112/22/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

• Pismo Fundacji Zenona Plecha z dnia 10 lipca 2006 
r.. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 
wnosi do  Pana Prezydenta o zaopiniowanie 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 4 głosami za. 

Wniosek  Nr  5806/113/23/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu.
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• Pismo GKS „Korsarz” z dnia 24 lipca 2006 r. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gdańska  
6  głosami  za    opiniuje  pozytywnie  pismo  pana 
Andrzeja  Kwaśniewskiego  –  wiceprezesa  Gdańskiego 
Klubu  Sportowego  „Korsarz”  w  Gdańsku,  prosząc  Pana 
Prezydenta  o  uwzględnienie  potrzeb  Klubu  w  grafiku 
zajęć na hali przy u. Zawodników. 

Opinia  Nr  5806/121/15/06  stanowi  załącznik  do 
protokołu. 

Ponieważ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych 
wniosków,  przewodniczący  podziękował  Za  przybycie  i 
zaprosił na następne posiedzenie komisji. 

Przewodniczący 
Komisji Turystyki i Sportu 

Rady Miasta Gdańska 

Marek Bumblis 

Protokołowała 
A. Żuk


